
نـایب رئیـس هیئـت مـدیره انجمـن
ــدگان ــدگان و صادرکنن تولیدکنن
ــران: ــوه ای ــانتره و آبمی کنس
تجمیـع سـه وزارتخـانه از ابتـدا

در ایران اشتباه بود

دکتر غلامحسین احمدی می گوید: تجمیع سه وزارتخانه از ابتدا در
ایران اشتباه بود، همچنانکه تفکیک وزارت صنایع در بدو انقلاب هم

به دو وزارت سبک و سنگین اشتباه بود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی”اگروفودنیوز“، نایب
رئیس هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان کنسانتره و
آبمیوه ایران در گفتگو با خبرنگار ما در خصوص ارزیابی وی از طرح
تفکیک وزارت صمت گفت: اصولا ساختار سازمانی چه در یک ارگانیسم
کوچک مانند یک بنگاه تولیدی و چه در یک نهاد بزرگ مانند دولت،
تابعی عینی از استراتژیهای عملیاتی آن ارگانیسم است. اگر در ژاپن
وزارت صنعت در تجارت ادغام شده بخاطر استراتژی صادراتی جهانی این

کشور و جایگاه جهانی آن در تولید نوآوری و بهره وری است .

این فعال صنایع غذایی افزود: این بدان معنی است که تولید ملی
ژاپن در خدمت صادرات جهانی آن است.

https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d9%87%db%8c%d8%a6%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d9%85%d9%86-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af%da%a9%d9%86%d9%86%d8%af%da%af/
https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d9%87%db%8c%d8%a6%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d9%85%d9%86-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af%da%a9%d9%86%d9%86%d8%af%da%af/
https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d9%87%db%8c%d8%a6%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d9%85%d9%86-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af%da%a9%d9%86%d9%86%d8%af%da%af/
https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d9%87%db%8c%d8%a6%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d9%85%d9%86-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af%da%a9%d9%86%d9%86%d8%af%da%af/
https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d9%87%db%8c%d8%a6%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d9%85%d9%86-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af%da%a9%d9%86%d9%86%d8%af%da%af/
http://www.agrofoodnews.com


احمدی در پایان گفت: یک سازمان چابک با استراتژی تهاجمی نمیتواند
با یک سازمان لَخت و دارای استراتژی محافظه کارانه، ساختار

سازمانی یکسان داشته باشد.


